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Återbruk av byggmateriel 
Byggtakten är fortsatt hög i Västerås, och likaså renoveringstakten. Många 
fastighetsägare renoverar kontinuerligt bostäder liksom många västeråsare som 
bygger om och bygger ut i sina hem. Det gamla rivs ut och slängs oftast. Men 
det rör sig ofta om materiel som i många fall kan återbrukas och användas på 
nytt. Intresset för byggnadsvård ökar och många uppskattar att kunna sätta in 
gamla originaldetaljer och välja miljövänliga, mer hållbara dörrar, kök, golv eller 
fönster när de renoverar.  

Det är idag en självklarhet för många att både skänka och handla möbler och 
kläder second hand, och det är förhållandevis enkelt att lämna av sitt överflöd 
till sådana butiker. Men när det gäller överblivet byggmateriel är det inte lika 
enkelt i Västerås idag. Det finns ingen samlingspunkt där det går att lämna och 
hämta begagnat byggmateriel.  

Andra kommuner har kommit längre. Karlstad och Borlänge är exempel på 
kommuner med etablerade byggåterbruk. I Nacka kommun har man startat ett 
intressant pilotprojekt för byggåterbruk tillsammans med en privat bygghandel. 
Västerås kan lära av de goda exemplen. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar vi 

Att Västerås stad ska initiera en dialog med Vafab samt näringslivet i syfte att få 
till stånd återbruksmöjligheter för byggmateriel inom kommunen  
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